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Zápis č. 1/2024 
z jednání školské rady  

Střední průmyslové školy dopravní, a.s. 
konaného dne 25. 6. 2024 

 

Místo jednání: zasedací místnost SPŠD, Plzeňská 298/217 a, Praha 5  

Doba jednání: 15:30 – 17:15 hod. 

Přítomni: Bc.  Jitka Činátlová 
 
paní Pavlína Pecháčková 
 
Mgr. Iva Řezanková 
 
Mgr.  Robert Rychetský 
 
pan Miroslav Olejník  
 

Přizvání: 

Omluveni: 

Ing. Lukáš Sobotka – ředitel školy 

Paní Iva Doudová 
 

1. jednání školské rady Střední průmyslové školy dopravní, a. s. (dále jen ŠR) v jejím funkčním 
období bylo zahájeno v 15:30 hod. ŠR byla usnášení schopná. 
 
 
Program jednání: 
 
1. Úvod – představení nově zvolených členů školské rady 

2. Volba předsedy a místopředsedy školské rady 

3. Seznámení s hospodařením SPŠD za 1. pololetí 2024 

4. Finanční plán na rok 2024 a čerpání 

5. Uzavření Kolektivní smlouvy na rok 2024 

6. Opravy objektů SPŠD, vybudování školního klubu, renovace svářecí školy 

7. Slavnostní podpis smlouvy mezi ČVUT a SPŠD, a.s. – SPŠD se stala 1. fakultní 

školou ČVUT 

8. Školská problematika 

9. Různé 
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Na jednání ŠR byl přizván ředitel školy pan Ing. Lukáš Sobotka. 
 
1. Úvod  

 
Ředitel školy Ing. Lukáš Sobotka zahájil 1. jednání školské rady v novém funkčním 
období. Představil jednotlivé členy ŠR.  
Bc. Činátlová a paní Pecháčková byly jmenovány zřizovatelem SPŠD, Dopravním 
podnikem hl.m. Prahy, akciová společnost.  

606 - Školská rada - 
jmenovací dekret - Bc.      

607 - Školská rada - 
jmenovací dekret - Pec   

Mgr. Rychetský a Mgr. Řezanková byli zvoleni ve volbách do ŠR jako zástupci 
pedagogů. 

ZÁPIS z volby do ŠR 
za pedagogy 19.6.202   

Pan Olejník a paní Doudová byli zvoleni ve volbách do ŠR jako zástupci zákonných 
zástupců a zletilých studentů.  

ZÁPIS z volby do ŠR 
za rodiče 12.6.2024 an 

 
Po zahájení jednání se přítomní členové školské rady odsouhlasili navržený program 
jednání ŠR. 

(5 pro, 0 proti, 0 se zdrželi) 
 
 

 
2. Volba předsedy školské rady SPŠD 
 

Do funkce předsedkyně ŠR byla navržena paní Bc. Jitka Činátlová.  
Členy školské rady byla jednomyslně zvolena. 

(4 pro, 0 proti, 1 se zdržela) 
 

 Do funkce místopředsedy ŠR byl navržen pan Mgr. Robert Rychetský.  
Členy školské rady byl jednomyslně zvolen. 

(4 pro, 0 proti, 1 se zdržel) 
 
 

 
3. Seznámení s hospodařením SPŠD za 1. pololetí 2024 

 
Ředitel školy (dále jen ŘŠ) Ing. Sobotka seznámil členy ŠR s průběžným hospodařením 
SPŠD a zodpověděl jim jednotlivé dotazy. 
 

Zpráva o 
hospodaření společno    
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4. Finanční plán SPŠD na rok 2024  

 
ŘŠ Ing. Sobotka odůvodnil členům ŠR finanční plán SPŠD na rok 2024 a jeho čerpání: 
- SPŠD v roce 2024 navýšila mzdy pedagogickým i nepedagogickým pracovníkům 
- Byla posílena infrastruktura IT v SPŠD – poptávkové řízení na outsourcing IT služeb 

a externí správu tiskáren 
- Bude zprovozněn nový objednávkový sytém pro zjednodušení agendy 

ekonomického oddělení 
- Rozpočet SPŠD je vyvážený a stabilní 

finanční plán SPŠD, 
a.s. 2024.pdf  

 
5. Kolektivní smlouva SPŠD na rok 2024 
 

ŘŠ Ing. Sobotka seznámil členy ŠR se zásadními body kolektivní smlouvy: 
- Mzdy pedagogických pracovníků SPŠD jsou o 6 % vyšší, než celorepublikový 

průměr 
- Byly navýšeny i odměny pro pedagogické pracovníky, zejména pro třídní učitele 

KS 2024 - 
anonymizovaná.pdf  

6. Opravy pronajatých objektů SPŠD 
 

- Renovace svářečské školy v Košířích včetně elektro instalace 
- OP Košíře – oprava povrchů vnitřních i venkovních povrchů 
- Pořízení nového lakovacího boxu (OP Košíře)  
- OP Košíře – obnova dílenského nábytku a nářadí 
- Motol – celková rekonstrukce elektro 
- Motol – školní klub pro žáky, kteří se účastní školních projektů (vybavení – 3D tisk, 

virtuální realita, autíčka na vodíkový pohon) 
- Moravská – rekonstrukce posilovny, SRPŠ zakoupilo nové posilovací stroje 
- Moravská – plánována kompletní oprava střechy, výměna oken a topného systému 

(předpokládaná investice za cca 100 mil. Kč) 
- SPŠD nakoupila řídící jednotky do kotelen (investice za 500 tisíc Kč) za účelem 

úspory nákladů na topení (systém je kompatibilní se systémem DPP) 
 
7. SPŠD se stala 1. fakultní školou ČVUT 
 

Dne 12. 6. 2024 v rámci Veletrhu studentských projektů SPŠD byla slavnostně 
podepsána smlouva ředitelem Střední průmyslové školy dopravní, a.s. Ing. Sobotkou a 
prof. Ing. Ondřejem Přibylem, Ph.D., děkanem Fakulty dopravní ČVUT. Podpisu smlouvy 
přihlížel i generální ředitel Dopravního podniku hl.m. Prahy, akciová společnost (dále jen 
DPP) pan Ing. Petr Witowski. SPŠD se stala 1. fakultní školou ČVUT.  
Zástupci SPŠD také byli pozváni do výcvikového střediska ČVUT v Dětenicích, kde se 
hovořilo o možné spolupráci mezi SPŠD a ČVUT v rámci elektromobility. V plánu je i 
zprovoznění metro simulátoru ve spolupráci s DPP. 
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8. Školská problematika 
 

ŘŠ Ing. Sobotka přiblížil členům ŠR průběh přijímacího řízení v SPŠD – v rámci 
přijímacího řízení proběhly přijímací pohovory s uchazeči ve všech oborech v SPŠD  
(jak maturitních, tak i s výučním listem). V loňském roce se jako pilotní projekt 
uskutečnily pohovory s uchazeči v rámci jednoho oboru, ze strany pedagogů vše mělo 
velmi kladnou odezvu. 
SPŠD spolupracovala s DPP na projektu vizualizace sedaček metra dle návrhu zástupců 
UMPRUM – na veřejnosti bude prezentováno v září 2024.  
Bc. Činátlová sdělila, že z 22 studentů zařazených ve Stipendijním programu DPP 
v letošním školním roce: 3 vrací motivační příspěvky z důvodu navazujícího studia VŠ, 
2 bohužel zatím nesložili závěrečnou zkoušku (teoretická část) – pro všechny absolventy 
zařazené ve Stipendijním programu již s nimi jsou dohodnutá pracovní místa na 
pracovištích DPP dle jejich kvalifikace. 
Bc. Činátlová s paní Pecháčkovou poděkovaly za spolupráci SPŠD a DPP v tomto 
školním roce v rámci aktivit, které mají v působnosti. 
Na odloučeném pracovišti Košíře – funguje fiktivní autoservis 
- Autolakýrníci – lakování plen tramvají DPP – lakovací box 
- Automechanici – pneu servis 
Bc. Činátlová zmínila problematiku získávání automechaniků ze SPŠD do DPP –  
Bc. Činátlová zmínila problematiku získávání automechaniků ze SPŠD do DPP – 
počátkem nového školního roku bude diskutována možnost konání závěrečné zkoušky 
pro automechaniky na pracovišti DPP. Konstatovala, že JZZZ za pracovišti DPP pro 
elektromechaniky a elektrikáře proběhla v tomto školním roce v pilotním ročníku bez 
problémů a u těchto oborů je plánováno pokračování v příštím školním roce. 
Vyzdvihnutí výhod čtyřletých oborů s výučním listem a s maturitou – Autotronik a 
Mechanik elektrotechnik. 

 
9. Výroční zpráva o činnosti školy za rok 2023 

 
ŘŠ Ing. Sobotka předložil členům ŠR Výroční zprávu Střední průmyslové školy dopravní, 
a.s. za rok 2023. 

SPŠD_Výroční zpráva 
2023.pdf  

  
10. Různé 

 
- Obor autolakýrník – ve školním roce 2024-25 bude otevřena nová samostatná třída 
- Obory klempíř a zámečník zůstanou nadále spojeny 
- V rámci utlumení oboru aranžér – vytvoření oddělení pro marketing a promo akce 

 
 
Bc. Činátlová poděkovala řediteli SPŠD panu Ing. Lukášovi Sobotkovi za připravené materiály.  
 
Správnost znění zápisu potvrzuje předsedkyně školské rady paní Bc. Jitka Činátlová. 
 
 
Zapsala dne 25. 6. 2024 Andrea Svobodová, DiS. 
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